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Abstract (en)
In a machine for discharging heavy components (A) from apparatus for treating a fiber suspension (especially a hydrocyclone (3) for removing (A)
from the suspension) with at least one joining piece (2) for direct or indirect connection to the (A) outlet of the apparatus (4'), where the joining piece
(2) is itself provided with at least one outlet (4) for (A), the interior surface (9) of the joining piece has a polygonal cross-section.

Abstract (de)
Die Vorrichtung dient zum Austragen von Schwerteilen aus einem Apparat zur Behandlung einer Faserstoffsuspension, insbesondere bei einem
Hydrozyklon (3), der zur Abscheidung von Schwerteilen aus der Faserstoffsuspension dient. Dieser weist ein Verbindungsteil (2) auf, das an
den Schwerteilauslass (4') des Apparates direkt oder indirekt angeschlossen ist und das zur Abbremsung der Rotationsströmung mit einem
polygonförmigen Querschnitt versehen ist.
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